
Interpellation

Centerpartiet ser med oro fram mot det kommande arbetet med att byta kontaktledning längst 
sträckan Göteborg-Alingsås som ska påbörjas enligt plan 2025 och väntas ta 2,5 år. Under denna tid 
kommer, vad vi har förstått, endast ett spår vara i drift för samtlig trafik. Det kommer innebära 
bekymmer för många, främst för alla arbetspendlare. 

Trafikverket arbetar med Västtrafik och övriga aktörer som nyttjar Västra stambanan med att 
optimera trafikering så långt det går för minsta möjliga påverkan på kollektivtrafik, godstrafik och 
persontrafik på sträckan Göteborg - Stockholm.

Med hänvisning till ovanstående önskas svar på följande frågor

Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande är därför:

1. Hur arbetar kommunledningen för att den samlade kollektivtrafiken upprätthålls på nuvarande 
nivåer under tiden för bytet av kontaktledningar?

2. Hur arbetar kommunledningen med Trafikverket, Västra götalandsregionen/Västtrafik och övriga 
kommuner i frågan?
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